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او گفته حضرت نوح نیز پس از ۹۵۰ سال تبلیغ یک کشتی آدم نتوانست جمع کند. همه باید دست به دست هم دهیم و مقدمات

ظهور را فراهم کنیم.

طباطبایی نژاد، نماینده ولی فقیه در استان اصفهان؛ 

آیت االله سید یوسف طباطبایی نژاد، نماینده ولی فقیه در استان و امامجمعه اصفهان در مراسم معارفه مدیرکل تبلیغات اسلامی
این استان گفت:

تبلیغ اسلام نباید فقط معطوف به نمادهای ظاهری باشد بلکه لازم است بر اساس تبیین احکام دین و بهصورت عملی انجام
شود.

به گزارش اسپادانا خبر و به نقل از ایرنا، او ادامه داد:

تبلیغ اسلام فقط شعر یا مطلبی در قالب نمادهای ظاهری نیست بلکه همه مبلغان باید احکام دین خدا را برای مردم بهطور
عملی تبیین و تفهیم کنند.

امام جمعه اصفهان با اشاره به اینکه دشمن با تبلیغ های سوء خود قصد فریب مردم را دارد اظهار داشت:

عالمان دینی با توجه به زمان و دوره خود باید آموزش ببیند، یاد بگیرند و یاد دهند و تبلیغ را با فهم به مستمع تبیین کنند تا اثر
کند.

وی با بیان اینکه کار مبلغ دین بسیار سخت است گفت:

هر چه علم، فهم و دانش انسان بیشتر شود کار مبلغ هم بهتر می شود مانند رسالتی که پیامبران ما بهویژه حضرت محمد(ص)
داشتند. بر همین اساس پیامبر اسلام (ص) در زمان ۱۰ سال توانست ۱۲۰ هزار نفر جنگجو همراه خود کند. در زمان امام

خمینی (ره) از زمان تمام پیامبران فدایی برای اسلام و خدا بیشتر شد. دلیل آن نیز رشد دانایی در بین افراد است. دنیای کفر
تلاش میکند که علیه ما صحبت کند یا تحریفی در حوزه دین انجام دهد. از همین روی مداحان، مبلغان و همه فعالان این حوزه

باید احکام دین را شرح دهند. مبلغ نباید از هیچ موجودی جز خدا بترسد، خداوند از دلها خبر دارد. کار تبلیغات بسیار عظیم
است و همه اولیا و انبیا خدا برای تبلیغ دین و آگاهی دادن به انسانها آمدند. کسانی که علم دین را یاد میگیرند و به مردم
تعلیم میدهند، نیاز به همراهی مردم دارد. تبلیغ مبلغ با یاری مردم استمرار مییابد حتی حضرت نوح نیز پس از ۹۵۰ سال

تبلیغ یک کشتی آدم نتوانست جمع کند. این پیامبر به خداوند گزارش میدهد که تبلیغ من فایده ندارد و مردم از من فرار
میکنند. مردم اگر هشیار، بیدار، بصیر و با سطح بالای علمی باشند، حرف را بهتر متوجه میشوند ضمن اینکه بر همین اساس

حضرت مهدی (عج) ظهور خواهند کرد. فهم و عقل انسانها هنوز برای ظهور حضرت آماده نیست.

وی خاطرنشان کرد:
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همه باید دست به دست هم دهیم و اسلام را به بچههای خود، مردم خود و حتی مردم دنیا تبلیغ کنیم. همه دست به دست هم
باید گام دوم انقلاب اسلامی را برداریم و مقدمات ظهور حضرت مهدی (عج) را فراهم کنیم.
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